
Protokół Nr 43/2023 

z posiedzenia XLIII Sesji Rady Gminy Obryte 

w dniu 11 maja 2023 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14:01 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII posiedzenia Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi Pułtusk 

(Popławy)- Bartodzieje. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XLIII Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan Krzysztof 

Oleksa – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych jest 15, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności 

radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono.  

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (100% obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLII posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XLII posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Za przyjęciem protokołu z XLII posiedzenia Sesji głosowało 15 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół z XLII Sesji został przyjęty. 

Ad. 4. i 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

z uzasadnienia do w/w uchwały, które stanowi załącznik do protokołu. Następnie omówiła 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Obryte z uzasadnienia do w/w uchwały, 

które stanowi załącznik do protokołu. 

P. Falba- deficyt wzrósł o ponad 0,5 mln. Z materiałów na Sesję wynika, że deficyt będzie 

pokryty z nadpłat za odpady komunalne, które nie zostały wykorzystane w 2022 r. 

144 559,00 zł czego Pani Skarbnik nie wymieniła. Na ostatniej Sesji była o tym mowa. 

P. Skarbnik- Tak środki wchodzą w skład tej kwoty, którą wymieniłam- 1 341 578,58 zł. 

Składowe niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku Urzędu się nie zmieniają. 

Kwota z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi pokrywa deficyt bieżący wynikający 

z gospodarowania odpadami komunalnymi, ponieważ są to środki nie wykorzystane w roku 

ubiegłym ustawa nakłada na nas obowiązek włożenia ich do budżetu w roku bieżącym 

i wydatkowania na określone cele, które przedstawione były na poprzedniej sesji. 

P. Falba- czyli nic się nie zmieniło. 

P. Skarbnik-Nie. Jesteśmy zobligowani przepisami ustawy. 

P. Falba- dziękuję. 

P. Mroczkowski- Jakie Wójt ma plany odnośnie nadpłaty z odpadów komunalnych z 2022 roku. 

Kiedy się tym zajmiemy. 

P. Wójt-te środki wykorzystamy na rozbudowę PSZOK-u wraz z drogą dojazdową. Jesteśmy 

w trakcie wykonywania projektu.  

P. Mroczkowski- czy nadpłata za odpady wzrasta. 
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P. Wójt- obecnie płacimy większe faktury za odpady w porównaniu do poprzedniego roku. 

P. Mroczkowski- wydamy pieniądze z nadpłaty na inwestycję PSZOK, a jeśli faktury będą 

większe to nie będzie z czego dołożyć. 

P. Skarbnik- pieniądze z nadpłaty z ubiegłego roku nie mogą być wydatkowane na zapłatę 

za faktury z tego roku. Na poprzedniej sesji przedstawione było na co pieniądze te mogą być 

wydatkowane. 

P. Przew. RG - odczytał uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu 

(100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwałą Nr XLIII/275/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

została podjęta 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik- odczytuje uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 

na 2023 r. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu 

(100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/276/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

została podjęta. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi Pułtusk 

(Popławy)- Bartodzieje. 

P. Przew. RG- wpłynął wniosek mieszkańców wsi Bartodzieje dotyczący budowy drogi Pułtusk 

(Popławy)- Bartodzieje. Wniosek został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Skarg o przedstawienie ustaleń komisji. 

P. Przew. Komisji Skarg – do Rady Gminy w dniu 28 marca wpłynął wniosek z dnia 15 marca 

dotyczący budowy drogi Pułtusk (Popławy)- Bartodzieje. P. Przew. Komisji odczytał wniosek. 

Komisja zebrała się 27 kwietnia 2023r. Do wniosku dołączono 212 podpisów mieszkańców wsi 
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Bartodzieje i Wielgolas. Droga ma długość 3300 m. Jest to droga w kierunku Nadleśnictwa. 

Państwo radni otrzymali ten wniosek. 

P. Przew. Komisji Skarg - odczytał Uchwałę Nr 29/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

27 kwietnia 2023 r. wraz z uzasadnieniem, która stanowi załącznik do protokołu. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

P. Falba- jakiś czas temu rozpatrywany był wniosek dotyczący innej drogi w Bartodziejach, 

rozpatrzony został pozytywnie. Na jakim etapie jest wykonanie tej drogi. 

P. Wójt- mamy wykonany projekt, pozwolenie na budowę drogi i złożyliśmy wniosek 

o dofinansowanie na budowę tej drogi. 

P. Kruszewska- kiedy rozpocznie się budowa drogi Ciółkowo- Ulaski. 

P. Wójt- pozyskaliśmy 250 tys. zł, dziś zwiększaliśmy budżet, aby móc ogłosić przetarg. 

P. Mroczkowski- w w/w wniosku chodzi o uruchomienie sporządzenia dokumentacji, i podjęcie 

kolejnych odpowiednich kroków, aby móc załatwiać dofinansowanie. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLIII/277/2023 w sprawie w rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy drogi 

Pułtusk (Popławy)- Bartodzieje została podjęta. 

Ad. 7. Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG do Rady Gminy wpłynęło pismo WOPR RP w sprawie zagrożeń na obszarach 

wodnych. Rada Gminy wystąpiła w tej sprawie z zapytaniem do Wójta. 

P. Przew. RG poprosił P. Tyszkiewicza o przedstawienie pisma i odpowiedzi.  

P. Tyszkiewicz- dnia 7 kwietnia 2023 r. wpłynęło pismo z WOPR RP o zagrożeniach dla osób 

przebywających na obszarach wodnych, że Urząd nie posiada analizy zagrożeń, w tym 

identyfikacji miejsc, w których występuje zagrożenie dla bezpieczeństwa osób 

wykorzystujących obszar wodny do pływania, kąpania się, uprawiania sportu lub rekreacji. 

Wynika to z faktu błędnej interpretacji przepisów przez pracownika odpowiedzialnego 

za wykonanie zadań określonych ustawie z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób 

przebywających na obszarach wodnych- przepisy wynikające z ustawy zostały potraktowane 

jako dotyczące tylko zorganizowanych kąpielisk. Pomimo braku opracowanej analizy 

nie zaniedbywane zostały pozostałe obowiązki wynikające z ustawy. W celu zachowania 
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bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar wodny do pływania, kąpania się, uprawiania 

sportu lub rekreacji na bieżąco współpracujemy z Komendą Powiatową Policji w Pułtusku, 

Pułtuskim Wodnym Ochotniczym Pogotowiem Ratunkowym jak również Komendą Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej w Pułtusku. Podejmiemy działania profilaktyczne i edukacyjne 

polegające na oznakowaniu miejsc niebezpiecznych, obejmowanie nadzorem- we współpracy 

z Komendą Powiatową Policji- miejsc wykorzystywanych do kąpieli, prowadzenie akcji 

edukacyjnych w szkołach. Po otrzymaniu informacji o zaniedbywaniu obowiązku wynikającego 

z art. 4 ust. 1 pkt 1 niezwłocznie przystąpimy do działań mających na celu opracowanie 

w/w analizy w terminie do 30 lipca 2023 r. Obecnie analizujemy możliwości opracowania 

omawianego dokumentu przez pracowników Urzędu. Wstępne rozeznanie rynku wskazuje, 

że koszt opracowania takiego dokumentu to około 13 tys. zł brutto. W przypadku konieczności 

opracowania analizy przez przedmiot zewnętrzny niezbędne będzie zabezpieczenie tej kwoty 

w budżecie.  

P. Przew. RG- podsumowując, Pan Wójt wraz z pracownikami powinien przeprowadzić analizę 

zagrożeń na obszarach wodnych. Można zrobić to samemu bądź zlecić wykonanie takiej 

analizy odpowiedniej firmie. WOPR z Pułtuska może to wykonać za około 13 tys. zł. Pytanie 

powstaje, czy pracownicy są w stanie taką analizę wykonać. WOPR musi to zatwierdzić. 

Poinformujemy radnych w najbliższym czasie czy pracownicy będą w stanie to wykonać 

i jak dalej sprawa będzie przebiegać. 

P. Rychlicki- mieszkańcy prosili, abym podziękował Panu Sekretarzowi za życzenia i miłe słowa. 

Dziękuję. 

P. Sekretarz- dziękuję bardzo. 

P. Rychlicki- mam pytanie także o pobocza, które były zerwane. W 2021 roku przekazaliśmy 

fundusz sołecki na zrobienie poboczy. Przy drodze rosną drzewa i chciałbym poprosić Pana 

Wójta o pomoc w ich usunięciu. 

P. Wójt- dobrze, usuniemy. 

P. Wóltańska- na ostatniej sesji radny P. Mroczkowski zwrócił się do mnie z pytaniem, ile było 

wniosków na dodatek węglowy i ile było odmów. Na dodatek węglowy złożonych było 

1225 wniosków, pozytywnie rozpatrzonych- 907 wniosków, negatywnie rozpatrzonych- 

318 wniosków. Negatywnie rozpatrzone wnioski dotyczą kilku osób z jednego gospodarstwa 

domowego. Natomiast na inne źródła energii (pellet, gaz, drewno i olej) złożono 

209 wniosków. 192 wnioski rozpatrzono pozytywnie, 17 wniosków rozpatrzono negatywnie. 

P. Mroczkowski- dziękuję. 
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Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Godz. 14: 44 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XLIII Sesji Rady Gminy 

Obryte zwołanej z trybie pilnym. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Mariola Osęka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


